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Woosh  -  Luierrecyclage (2)

Op 6 januari 2023 stelde ik een schriftelijke vraag (nr. 314) betreffende de luierrecyclage 
door Woosh. In dat antwoord kunnen we onder andere volgende passage lezen: “De 
OVAM overlegt regelmatig met Woosh. Het bedrijf is ook al meerdere keren bezocht door 
de OVAM. Woosh diende eind 2021 een evaluatierapport in over het eerste proefproject 
aan de OVAM.”

Verder konden we onder andere lezen dat een initiatief van NEWCO, via een joint venture 
van Bionerga en Renewi, een verwerkingsinstallatie zal bouwen met een thermische 
drukhydrolysetechnologie. Aan dat project zal ook Woosh participeren door het 
afvalvolume op peil te krijgen om dergelijke investering haalbaar te maken.

Wat is de stand van zaken betreffende het project van NEWCO, met participatie van 
Woosh? Is er al meer zicht op het bouwen van een dergelijke verwerkingsinstallatie?
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Voorlopig is er nog geen definitieve beslissing genomen over investering in een recyclage 
installatie in Vlaanderen door Newco.


